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Referat af forældrebestyrelsesmøde  

d. 7. november 2023 

 

 

 

 

 

 

Tilstede: Flore Raymonde Wittrup (medarbejder repræsentant), Jane 

Sys Toftesgaard (områdeleder), Jeanette Schou Jonassen (admini-

strativ leder og daglig leder af Dagplejen), Louise Bedholm Stave 

(Solstrålen), Zainab Bahrami Arward (Polarstjernen), Sibel Cetiner 

(Påfuglen), Sia Lambert Kjær (Polarstjernen), Mads Damgaard (Sol-

strålen), Lisa Bang Rye Bonde (Mariehønen), HD (Påfuglen) Christina 

Britt Christensen daglig leder i Påfuglen. 

 

 

Ikke tilstede: Jacques Frandsen (Mariehønen) 

 

Afbud: Mikala Skou (Solstrålen), Holger Herboth (Mariehønen), Yeter 

Demirtas (Påfuglen)  

 

Referent: Jeanette Jonassen 

 

 

1. Velkommen og præsentation af alle: 

Velkommen til Sibel, Sia, Mads, Holger og Zainab som er nye i 

forældrebestyrelsen, og vi siger farvel til Yeter. Børnehusene 

Nivå takker for indsatsen i forældrebestyrelsen. Forældrebe-

styrelsen præsenterede sig i en kort præsentationsrunde. 

Christina Britt Christensen daglig leder i Påfuglen nyansat 

daglig leder i Påfuglen pr. 1.6.2023 præsenterede sig ligele-

des. Christina deltog i starten af mødet. 

 

2. Bestyrelsens konstituering: 

Bestyrelsen konstituerede sig med Lisa Bang Rye Bonde (Ma-

riehønen) som formand frem og til og med 30.4.2024 og Lou-

ise Bedholm Stave (Solstrålen) som næstformand også frem 

til 30.4.2024. Pr. 1.5.2024 fortsætter Sia Lambert Kjær (Po-

larstjernen) som formand og Mads Damgaard (Solstrålen) 

som næstformand. 

 

3. Introduktion til arbejdet i en kommunal bestyrelse.  

Nivå området 

V/ områdeleder 
Jane Sys Toftesgaard 
Lærkereden 
Nivåhøj 80 
2990  Nivå 
Tlf 72 56 53 44 

jsto@fredensborg.dk 
Dato 07.11.2023 

mailto:jsto@fredensborg.dk
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Styrelsesvedtægten blev udleveret til forældrebestyrelsen i 

forbindelse med udsendelsen af dagsordenen. Forældrebesty-

relsen blev introduceret til forældrebestyrelsesarbejdet og 

Børnehusene Nivås virke. Forældrebestyrelsen har tavsheds-

pligt og repræsenterer hele området i Børnehusene Nivå og 

ikke den enkelte institution. Forældrebestyrelsen tog oriente-

ringen til efterretning. 
 
 

 

4. Nyt fra Formanden: 

Lisa har haft møde med formanden fra Kokkedal vedr. de so-

cioøkonomiske midler. Der arbejdes på et samarbejde i alle 4 

bysamfund i forældrebestyrelserne. Bestyrelsen hører nær-

mere, når der har været afholdt møder. Forældrebestyrelsen 

tog orienteringen til efterretning. 

 

 

 

5. Nyt fra Området: 

 

a. Polarstjernen og vandskade: Grundet en fejl ved montering 

af rør ved vaske i Polarstjernens nye børnehave afdeling, er 

der opstået vandskade. Hvilket betyder at 2 stuer er blevet 

lukket ned og at børn og personale er blevet genhuset i nabo-

bygningen, hvor Ungdomsklubben også holder til. Forventet 

tidsramme på at oprette skaderne, så de kan flytte retur er 

der ikke en tidshorisont på nuværende tidspunkt. Forældrebe-

styrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

b. Faglige fyrtårne på uddannelse: Fredensborg kommune ud-

byder igen diplommoduler i uddannelsen af pædagoger til fag-

lige fyrtårne. I Børnehusene Nivå har vi 4 Pædagoger som 

deltager. Forældrebestyrelsen tog orienteringen til efterret-

ning. 

 

 

6. Orientering om kommende valg til madordningen, samt 

evt. følgeskriv fra bestyrelsen: 

Frokostordningen er til afstemning hvert 3 år. Der stemmes 

for hver afdeling i husene. Forældrebestyrelsen ser gerne at 

der kommer et skriv vedlagt valget, som beskriver frokostord-

ningen. Jane sender det tidligere skriv fra bestyrelsen til for-

ældrebestyrelsen. Valget forventes at blive foretaget, som de 

foregående år, hvor forældrene modtager et brev på Aula fra 

Center for Skoler og Dagtilbud. Herefter skal forældre selv ak-

tivt fravælge frokostordningen, hvis man ikke ønsker den. 

Forældrebestyrelsens medlemmer snakker med kontaktforæl-

drene om, at de kan stå til rådighed for forældre i husene, der 

har spørgsmål til frokostordningen.    
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7. Orientering om status på budget: 

          Bestyrelsen blev orienteret om status på budgettet for 2023.      

          Forældrebestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

 

 

8. Refleksioner over Dialogmødet: 

På dialogmødet var der forskellige oplæg om, hvordan der ar-

bejdes med f.eks. legemanuskripter i daginstitutioner, højt 

begavet børn m.m. Forældrebestyrelsen kunne godt have 

tænkt sig, at der havde været en dialog om emnerne og at 

det ikke kun var oplæg fra områderne i kommunen, dog var 

det nogle spændende oplæg. Forældrebestyrelsen er velkom-

men til fremadrettet, at melde sig til planlægningen og for-

men af møderne.  

 

 

9. Planlægning af mødedatoer for 2024: 

31.1.2024 

11.4.2024 

17.6.2024 

17.9.2024 

13.11.2024 

 

 

10. Evt.  

 

 

 

 


